
Minnesanteckningar vid styrelsemöte med Skintans Vattenråd den 9 

november 2017 
Plats: Christer Röllikes hem 

Närvarande: Christer Röllike, Anders Kinch, Anders Gustafsson, Peter Feuerbach, Johan Heurén, 

Christel Cederberg 

 

Huvudpunkt för mötet var att diskutera hur förbättringsprojektet av Skintan ska startas upp och 

genomföras vilket Peter F från HS Halland föredrog (se nedan). I övrigt meddelades: 

1. Christer berättade att Vattenrådet har erhållit aktivitetsstöd om 20 000 kr från 

Vattenmyndigheten. Besked om medel kom först under hösten, dvs sent, och det är därför 

möjligt att använda stödpengar även 2018. 

2. Peter beskrev genomförande av projektet och de frågor som särskilt diskuterats vid möte på 

Länsstyrelsen i Halmstad som Peter och Christel hade i augusti. För planering av 

Skintanprojekt används alltså det anslag som har blivit beviljat från Jordbruksverket. För 

genomförande ansöker vi medel från Länsstyrelsen under tidigt 2018 för att kunna starta  

åtgärderna under sommarhalvåret. Peter är projektledare vid HS och besöker under hösten 

markägarna för att diskutera vilka åtgärder som man önskar – viktigt i projektet är 

frivilligheten. Efter dessa individuella besök gör Peter ett projekteringsförslag och 

ansökningshandlingar till Länsstyrelsen. 

3. Diskuterades mycket vem som stå för ansökan till Länsstyrelsen, måste ha ett 

organisationsnummer och varje individuell markägare ska inte ansöka var för sig. Kom fram 

till att bäst att bilda ekonomisk förening som blir projektägare.  Christer och Johan kollar 

detta vidare 

4. Beslöt att hålla ett informationsmöte i början av 2018 när ansökan och projekteringsplan 

börjar bli klar. Christer och Johan kollar lokal i Sockenstugan vidare.  

Anteckningar förda av 

Christel Cederberg 

 

 

 


